
Referat fra bestyrelsesmøde i Mejeriet d. 8.9.14

Tilstede: Hanne, Søs, Hans, Jan, Gary, Eric (ref.)

1. Nyt fra køkkenholdet: Holdet er i gang med at shine skabene op. De males 
hvidt indvendig og blive gjort mere hygiejniske.

2. Forslag om, at den sponsorerede kaffemaskine skal gøres mobil, således at 
den kan  køres i stilling, når der er behov for dens kapacitet.

3. Den næste arbejdsdag er planlagt til at finde sted lørdag d. 27. september. 
Opgaver:

• etablere flere tremmerum i kælderen
• gøre ”ny” kaffemaskine mobil
• fortsætte med at male vinduer udvendig
• male afskærmning i handicaptoilet
• sætte skelet op til loft i teknikrum

4. 20-års jubilæumsfest: holdes evt. til november.
5. Naboerne i 44: Bestyrelsen har fået et ”varsel om påbud om fjernelse af 

belægning  og reetablering af terræn m.v.” fra Hanna Lindstrøm, Vej og 
Trafik, Skanderborg Kommune. Påbuddet gælder et areal langs banelegemet 
hvor Alkenvej 44 har vejret. 
Formanden har i løbet af sommeren mange gange - uden held - forsøgt at få 
Hanna Lindstrøm i tale. 
Bestyrelsen afventer indkaldelse til mæglingsmøde fra kommunen. 

6. Miljøforbedringer af Mejeriet: Jan og Hans undersøger pulje fra Skanderborg 
Kommune, ved hvis hjælp Mejeriet evt. kan fordoble de 35.000 kr, som vi fik 
via Smukfest-oprydningen. 
Bestyrelsen fastholder beslutning om at 1. prioritet er at hulmurisolere 
bygningen. 


